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Dato: 
25/02/2021 
 
 
 

Referat af ordinært virtuelt årsmøde (SCM) 
 
Tid : Torsdag d. 25.02.2021 kl. 19.00 

Sted : Virtuelt via Microsoft Teams 

1 Valg af dirigent  

1.1 Torben Ibsen er valgt til dirigent. 

2 Bestyrelsens beretning 

2.1 Claus har oplæst beretningen. 
Beretningen er vedhæftet 

3 Forelæggelse af det reviderede regnskab til orientering 

3.1 Keld forelægger regnskabet. 
Regnskabet er vedhæftet 

4 Fremlæggelse af budget for det kommende regnskabsår. 

4.1 Keld fremlægger regnskabet for 2021 
4.2 Budgettet er vedtaget 

Budgetter er vedhæftet 

5 Behandling af indkomne forslag: 

5.1 Kirsten Knudsen mail: 
Bestyrelsen drøfter Kirstens mail men er positiv stemt 
Der er generel opbakning til forslaget. 
Torben og Lars Kongsted vil gerne have det ud på Facebook gruppen for Snejbjerg by 
Vi skal bredere ud, for at fange flere medlemmer. Generel reklame for klubben. 
Lavere fart end D-holdet (20-23 km/t). 
Vi skal have en der tager initiativ til at drive holdet, og bestyrelsen drøfter mulige per-
soner til denne opgave? 
 
Forslag fra Per P: 
Per P ønsker et rulletur om mandag? 
Torben foreslår en maksimal distance og hastighed, for at holde det nede som en ”rul-
letur” (26-28 km/t)? 
Per bakker op om dette, og evt. en øl for hyggens skyld. (Hyggeholdet) 
Et hold for alle hold – og kan evt. deles op i flere grupper. 
Anne Marie minder om at vi skal huske hyggen 
Lars Kongsted ser det som værdifuldt, at vi kan krydse holdene på tværs. 

6 Fastsættelse af næste års kontingent. 

6.1 Bestyrelsen indstiller og har sat kontingentet til kr. 300,00 

7 Info fra aktivitets udvalg 
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7.1 Beretning fra Bjarne Bærentsen 
Beretningen er vedhæftet 
 

7.2 Kommentar fra Torben Bennekov: 
Der bør være en plan B ved opstart alt afhængig af, hvad der er af forsamlingsrestrik-
tioner. Dette har aktivitetsudvalget i tankerne, og drøfter når vi er tættere på opstarts-
datoen. 
Begivenhederne kommer på Facebook 
 

7.3 Kommentar fra Lars Kongsted: 
Forslag til en Kr. Himmelfarts tur på Djursland?  
 

7.4 Kommentar fra Hans Jørgen Lauridsen: 
Er glad for endagsture, og spørger til om man skal kontakte aktivitetsudvalget, hvis 
man har forslag. 
Svaret til dette er at aktivitetsudvalget skal kontaktes. 
 

7.5 Kommentar fra Torben Bennekov: 
MTB er stadig i gang og der gøres opmærksom på, at på Facebook gruppen ”Snejbjerg 
MTB” stadig er aktiv. Håber på at der kommer flere deltagere på MTB holdet, da tilslut-
ningen desværre er ret lav. 

8 Info fra MIDT24 udvalg 

8.1 Det var ærgerligt det blev aflyst sidste år, men arbejdet fortsættes i år. 
Arbejdet har været på hold siden nytår, da man vil se tiden an. 
Der håbes selvfølgelig på at løbet kan afholdes i år. 
Der sendes et ønske om, at medlemmer vil kunne hjælpe på selve dagen, da der går 
meget tid med at finde frivillige hænder. Så hvis SCM medlemmer vil melde tilbage til 
arrangørerne, at de gerne vil hjælpe, så vil det være en stor hjælp.  

9 Valg til bestyrelsen samt suppleanter. Suppleanter vælges for 1 år ad gangen. 

9.1 1. Keld Studsgaard Modtager genvalg for et år (genvalgt) 
9.2 2. Torben Ørving Ibsen modtager genvalg (genvalgt) 
9.3 3. Pia Ørving Ibsen modtager genvalg (genvalgt) 
9.4 4. Claus Kofod Hjøllund modtager genvalg (genvalgt) 
9.5 5. Peter Ackermann Ikke på valg  
9.6 1. Suppleant (gerne en med lyst til at overtage økonomi funktion) 
9.7 Evt. 2. suppleant (Inge Kofod Hjøllund tiltræder) 

10 Valg af aktivitetsudvalg. 

10.1 Racer : 
10.2 Sus Larsen modtager ikke genvalg (Mona Kjær Nielsen tiltræder) 
10.3 Mogens Rinder modtager ikke genvalg (Kurt Knudsen tiltræder) 
10.4 Jette Pedersen Ikke på valg  
10.5 Lars Roesgaard Ikke på valg  
10.6 Bjarne Bærentsen Ikke på valg  
10.7 Medlem 4 Vælges  
10.8 Medlem 5 Vælges   

11 MTB 
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11.1 MTB: Carlo Lauritsen Modtager genvalg (genvalgt) 
11.2 Medlem 2 Vælges 

 
11.3 Carlo forslår at MTB og Racerudvalget bliver slået sammen for en periode, for at få 

mere gang i både MTB og racerudvalget. 
 
Det vedtaget at udvalgene bliver slået sammen for en periode. 

12 Eventuelt: 

12.1 Svenn Vind forslår at få en indtægtsmulighed i Garmin Challenge. 
Bestyrelsen kontakter ham efterfølgende, da hans mikrofon ikke virker. 
Per P forslår han informerer via SCM Facebook. Det vil han gøre efterfølgende. 



 

 

Formandens beretning 

Snejbjerg Cykelmotion 

2021 

 

Ja, så er 2020 overstået - sammen - hver for sig 

I 2019 var vi 79 medlemmer, og i 2020 77 medlemmer, så det giver en lille 

tilbagegang. 

Det er vel egentlig ok, når man tænker på, hvor lidt vi som klub har været 

sammen i 2020. 

  

Når vi ser tilbage på året 2020 i Snejbjerg Cykelmotion, er der klart to ting der 

springer i øjnene:  

hvor mange aktiviteter der blev aflyst  

og hvor meget vi fik cyklet sammen -  hver for sig. 

  

Vi skulle have været på Odense Cykelbane d. 21 marts - det blev aflyst. 

Vi skulle have haft cykelopstart d. 28. marts - det blev aflyst 

Vi skulle have været med i Rundt i Trehøje - det blev aflyst. 

Kaptajns-kursus blev aflyst. 

Ny cykelopstart d. 10. maj blev aflyst. 

Mallorca-turen blev aflyst,  

og d. 11 maj blev Midt 24 aflyst. 

  

Fra tidlig forår og til sidst i maj cyklede vi til gengæld rigtig meget hver for 

sig. 

Der blev fra klubbens side opfordret til, at man kunne ligge et billede op på 

klubbens facebook side, når man havde været på tur for sig selv. 

Hvor var det dejligt med alle de fine billeder af cykler og glade Snejbjerg 

motionister, både i og udenfor vores almindelige cykelområde.  

Skal vi ikke bare blive ved med det med billeder ? Men, gerne med flere 

cyklister på :-) 

 

D. 27. maj havde vi så endelig opstart, dog i grupper på max 10. Så var vi 

ligesom igang. 

 

Kaffe og kage i hallen var aflyst, så d. 17. juni sluttede vi onsdags-

træningen med is på parkeringspladsen ved Rema.  

Det var nu også hyggeligt. 

D. 5. august var der for første gang kaffe og kage i hallen - til stor glæde for 

Mogens Rinder - og selvfølgelig os andre. 

D. 19. august serverede Bjarne grillpølser på græsplænen foran hallen. 

D. 13. september havde vi lang tur til Bryrup og Vrads. Der var tilmeldt 24, og 

vi havde en rigtig fin tur opdelt på 2 hold. 

Bagefter var der øl og sandwich ved følgebilen (Per og Jettes camper). 

Sidste træningstur blev d. 27 september. 

 



 

 

Vi håber, at 2021 bliver mere normal:  

at vi kan cykle flere sammen,  

at vi kan gennemføre sociale agrangementer,  

at der bliver mere kaffe og kage i hallen   

og at der bliver flere "åben baghave" sammenkomster. 

 

Vi glæder os til cyklingen, solen, medvinden, fællesskabet, hyggen og det 

gode humør i 2021 
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CYKELMOTION

Resultatopgørelse 1/1 - 31/12 2020

Kontingenter, over 18 år 21.600              21.600            

Indtægter, egne 21.600            

Udgifter til Midt24 cykeløbet -2.179               

Arrangementer og medlemsmøder -4.783               

Bestyrelsesmøder og generalforsamling -6.141               

EDB udgifter / hjemmeside mv. -3.760               

Medlemskab, DCU og DGI -1.000               

Husleje kælderrum -1.000               

Porto og gebyrer -857                  

Renteudgifter -721                  -20.441           

Resultat egne dispositioner 1.159              

Bidrag til Fællesforeningen -2.224               -2.224             

ÅRETS UNDERSKUD -1.065             

Balance pr. 31. december 2020
AKTIVER 2020 2019

Indestående, Handelsbanken, trafikofficials -                    -42                   

Indestående, Handelsbanken 90.292              82.399            

AKTIVER I ALT 90.292              82.357            

PASSIVER

Egenkapital, primo 82.357              130.067          

Overført til Trafikofficialsforeningen -                    -34.481           

Årets resultat -1.065               -13.228           

Egenkapital, ultimo 81.292              82.357            

Forudbetalt cykeltøj -                    -                   

Forudbetalte sponsorer til Midt24 løbet 9.000                -                   

Gældsforpligtelser 9.000                -                   

PASSIVER I ALT 90.292              82.357            



Kontingenter, over 18 år 21.600

Indtægter Midt24 20.000

Indtægter, egne 41.600

Trehøje rundt omkostninger -720

Udgifter Midt24 -10.000

Arrangementer og medlemsmøder -15.000

SSG&I Fordeling medlemstilskud -840

Bestyrelsesmøder og generalforsamling -5.000

Gaver -1.000

EDB udgifter / hjemmeside mv. -3.000

Medlemskab, DCU og DGI -1.000

Leje Kælderrum Munkgård -1.000

Gebyrer -500

Renteudgifter -637

Udgifter i alt -38.697     -38.697

Resultat egne dispositioner 2.903

Bidrag til Fællesforeningen -2.508 -2.508

Årets Resultat 395

SNEJBJERG CYKELMOTION

Budget 2021



Aktivitetsudvalget 2021 

2020 har været et år præget af Corona. Vi har i aktivitetsudvalget kun været samlet til et fysisk møde, og et 

virtuelt møde siden sidste årsmøde. Så det er ikke de mange aktiviteter vi har haft gang i. Cyklingen kom 

først officielt i gang efter sommerferien.  

Jeg vil dog nævne hvad vi har arbejdet med det sidste år.  

Vi prøvede efter at vi var blevet lidt færre medlemmer i klubben, samt mindre tilslutning til vores søndags 

træning, at droppe kaptajnen om søndagen. Til gengæld havde vi fundet 4 gode og stabile kaptajner til 

hvert hold om onsdagen. De tog sig af træningen, og sørgede selv for en afløser, hvis de var forhindret en 

aften. Det har tilsyneladende fungeret godt. Man er selvfølgelig altid velkommen med ris/ros til udvalget. 

Kaptajnerne blev opfordret til at have Focus på hastigheden og det sociale sammenhold. Hastigheden er 

justeret lidt til på holdene. Vi kører således nu: A hold fri hastighed, B hold 29-33 km/t C hold 27-30 km/t  

D hold fra 25-27 km/t selvfølgeligt tilpasset vejret. 

Vi havde på C holdet, hvor jeg kører, nogle gode træningsture, hvor der blev indlagt forskellige træninger. 

Bla. bakketræning i Sinding bakker, russerkørsel imellem Fjelstervang og Vorgod i modvind, samt hold- 

forfølgelses hold kørsel imellem Trehøje og Sørvad. Det giver god træning, og lidt indhold i turene. Vi håber 

det kan fortsætte i år. 

Svingkursus og  Malorca turen blev desværre aflyst, ligesom øl og vand i private haver blev det. 

Vi fik dog afholdt Gril-aften efter træningen ved hallen den 12/8 med god tilslutning og godt vejr.  

Vi fik også afviklet en Langturen i bakkerne ved Vrads søndag den 13/9 med 24 tilmeldte. Her havde vi en 

god tur, med godt vejr, og indlagt frokostpause, hvor Jette havde sørget for øl og vand, samt sandwichs fra 

bageren.  

Planlagte Aktiviteter i år 

Opstart i år bliver søndag den 11. april kl. 10.00 Efter træningen er der traditionen tro, suppe og øl/vand i 

hallen. 

Onsdag den 28. april er der planlagt svingkursus ved messecenteret. Alle deltager. Øl/ vand efter kursus. 

Onsdag den 19. maj er der Grillaften efter træning, traditionen tro, er der pølser, øl/ vand ved hallen. 

Søndag den 13. juni planlægger vi en lang tur. 

Vi har fået tilsagn om at værterne, for de aflyste øl/ vand i private have arrangementer, er villige til at 

afholde det i år i stedet for. Det bliver sidste onsdag i maj og juni samt i august. Vi siger på forhånd mange 

tak til værterne. 

Der er også blevet foreslået at arrangere en træningslejr i Harzen i foråret. Det har vi valgt at sige nej til, da 

vi stadigvæk lever i usikkerhed om evt. corona restriktioner. Det er dog tilladt, ligesom Mallorca turene, at 

samle nogle deltagere selv, og arrangere en tur. 

 



Aktivitetsudvalget 2021 

 

 

Søndag den 26. september er der afslutningstur, hvor der efter træningen traditionen tro, er lidt 

forplejning, måske spaghetti og kødsovs, i hallen. 

Alle arrangementer kommer på kalenderen, og der bliver lavet en kaptajn liste, som bliver lagt ud på 

hjemmesiden. 

Skal mandagstræningen gøres til officiel træningsaften, uden fast kaptajn? 

 

 

Venlig hilsen  

Aktivitetsudvalget 2021 

 

 

 


